
Zápis ze schůze osadního výboru (OV) č. 2/2022 

 

z řádného zasedání osadního výboru místní části Voděrádky 

konaného dne 6. 6. 2022 ve Voděrádkách 

 

  

  

Přítomni: Mgr. Vladimíra Hubatová-Vacková (předsedkyně OV) 

  Vladana Hoskovcová (pokladník) 

  Lada Petržílková 

  Alena Kallová  

   

Nepřítomni: Rudolf Hořínek 

   

 

 

I.       ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ 

 

Zasedání osadního výboru místní části Voděrádky bylo zahájeno Mgr. V. Hubatovou v 17,00 h 

v Obecním domě ve Voděrádkách. 

 
  

II.    PROJEDNÁNÍ ÚKOLŮ 

 

 

Rekonstrukce dětského hřiště 

Po minulém (na jaře) vyhlášení veřejné zakázky na nové hřiště se přihlásila jedna dodavatelská 

firma, která ale nakonec nepodepsala připravenou smlouvu z důvodu průběžného nárůstu cen 

materiálu. Bylo vyhlášeno nové výběrové řízení, hodnotící komise nyní vybírá z nabídek šesti 

firem. 

 

 

Kontejnerové stání Krabošická 

Po konzultaci se starostou a radním (P. Auředníkem) byla předána úřadu žádost o zbudování 

stanoviště pro kontejnery na tříděný odpad (zámková dlažba, ohrazení ze tří stran). Podle p. 

Auředníka proces výběru a schvalování potrvá dlouho, realizace se letos nestihne. 

 

 



Protihluková stěna 

Dle doporučení p. starosty na schůzce Z očí do očí (2/2022) bylo zažádáno na úřadu o zajištění 

souvislé protihlukové stěny po stranách silnice R101 v okolí bytovek a Domovu seniorů, zatím bez 

odezvy.  

 

 

Rovněž bylo zažádáno o zajištění snadnějšího přístupu na hřiště u Rezortu a bezpečný přechod 

z Krabošické ulice okolo hřiště nahoru ke vjezdu do Rezortu (zejména maminky s kočárky a 

malými dětmi nechtějí používat silnici (Ořechovku). Navrhli jsme zbudování ramp pro kočárky a  

projednání s majitelem Rezortu povolení volného přístupu do Višńové ulice, aby bylo možné 

vybudování navazující cesty podél silnice 101.   

 

Na žádost obyvatel obce jsme opět požádali Odbor technické správy také o pomoc s umístěním 

dopravních zrcadel do křižovatky Krabošická x Ořechovka a Krabošická x Voděradská. Máme 

městem přislíbenu návštěvu dopravního projektanta a zhodnocení situace. 

 

 

Údržba zeleně 

Po dohodě se Správou zeleně proběhnou v červnu nebo během letním prázdnin prořezy topolů u 

fotbalového hřiště a kácení smrků napadlých kůrovcem (na dětském hřišti). Také se plánují tahové 

zkoušky na jasanech ve Voděradské ulici. Smrky napadené kůrovcem v Jažlovické ulici u 

autobusové zastávky stále čekají na vyjádření životního prostředí .    

 

Na Světické, Říčanské a Pohřební cestě budou umístěny informační cedule ohledně udržování 

pořádku (psí exkrementy, odpadky, hluk). Dle zákona o přestupcích hrozí za narušení pořádku na 

veřejných prostranstvích pokuta až 20.000,- Kč. Bylo také zažádáno o koše na psí exkrementy na 

Světickou cestu u světické závory a na Pohřební cestu u vstupu ve směru od Voděrádek (u rybníka).    

 

 

III.     ZÁVĚR ZASEDÁNÍ 

  

Zasedání osadního výboru místní části Voděrádky bylo ukončeno ve 20,30 h. 

 

 

Termín příští schůze:  …………………... 

 

Zápis provedl/a:  V. Hubatová 

 

Kontrolu zápisu provedl/a: V. Hoskovcová 

 

…………………………………….. 

Mgr. Vladimíra Hubatová-Vacková 

Předsedkyně OV Voděrádky 
  


